
Basketbal Ústí nad Orlicí

1/1 Basketbal Ústí nad Orlicí © https://www.basketusti.cz

Žáci U15 A mají první ligovou výhru, ale také první stovku!

Dva týmy z Pardubice, avšak z opačného půlu tabulky, jsme o víkendu hostili v azylu haly SŠ
automobilní na Dukle. V sobotu jsme proti SŠB byli v roli papírového favorita, naopak v neděli jsme
proti druhému týmu loňského Mistrovství ČR této věkové kategorie měli za cíl sehrát důstojnou
partii.

První úkol, tedy připsat si premiérovou výhru v lize, se podařilo splnit bez větších obtíží. Ovšem v neděli bylo velmi těžké
držet s fyzicky i technicky vyspělejším soupeřem krok a výsledek bohužel odráží rozložení sil a dění na hřišti.

 

15.10.2022 BK Ústí nad Orlicí - SŠB Pardubice 86:32 (25:13 48:15 59:25)
Daniel Večeřa - 22, Tomáš Stýskala - 14, Tadeáš Tichý - 14, Václav Kočí - 10, Tomáš Hejtmánek - 7,
Ondřej Shejbal - 6, Jan Blaško - 4, Tomáš Hanuš - 4, Jakub Ripka - 3, David Dobruský - 2

 

Úvodní čtvrtina byla z naší strany ještě taková trochu rozjezdová. Především v obraně jsme měli dost okének. Ve druhé
části jsme však začli být aktivnější při presingu a po několika ziscích i snadno skórovali. Tuto desetiminutovku jsme
ovládli jasně 23:2 a rozhodli tak o našem vítězství. Ve druhém poločase jsme si chtěli vyzkoušet některé útočné
kombinace a tak nárůst skóre nebyl tak rychlý, ale na našem jasném vítězství to nic změnit nemohlo.

 

16.10.2022 BK Ústí nad Orlicí - BK VIVIDBOOKS Pardubice 41:110 (11:31 24:60
33:80)
Tomáš Stýskala - 13, Tomáš Hejtmánek - 8, Tadeáš Tichý - 8, Václav Kočí - 4, Daniel Večeřa - 4,
Jan Blaško - 2, Ondřej Shejbal - 2, Adam Diblík - 0, David Dobruský - 0, Tomáš Hanuš - 0, Jakub Ripka - 0

 

V neděli jsme proti favorizované Bekse měli od úvodních minut obrovský problém především v obraně. Nedařilo se nám
vůbec zastavovat nájezdy soupeřů, ostatně 110 obdržených bodů je toho jasným důkazem. Je pravda, že vyšší a rychlejší
soupeř se těžko zastavuje, ale pokud bychom byli více pozorní a odhodlaní nájezdy ubránit, určitě by skóre bylo o nějaký
ten koš nižší. Právě větší vůle bránit a ubránit mi tam chyběla nejvíce. Naopak je třeba pozitivně ohodnotit, že jsme
naším presingem donutili soupeře k několika ztrátám. Kluci viděli, že naše "dvojka" funguje i proti těm nejlepším hráčům.

17.10.2022 Martin Šorf
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